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ZÁPIS Z KONFERENCE PREZIDIA CDO 
Název jednání:  KONFERENCE Prezidia CDO  

Místo jednání:                On-line prostředí MEET WPS FREE CZ 

  Datum a čas:  15. 1. 2021 od 10:00 

 

Přítomní členové Prezidia, váha hlasu, jméno zástupce viceprezidenta v případě nepřítomnosti:  

Jméno Přítomen Zastupován Jméno Přítomen Zastupován 

Vlková Eva ANO  Müllerová Monika ANO  

Nováček David ANO  Karlík Fišrová Lída ANO  

Bezruč Michal ANO  Štěpánková Kateřina ANO  

Liška Jan ANO  Véle Pavlína ANO  

Peroutka Ivo ANO  Riesová Daniela ANO  

Henzély Igor ANO  Kratochvílová Adéla ANO  

Paulů Jiří ANO  Burešová Andrea ANO  

Dytrt Martin ANO  Ferbas Patrik ANO  

  

Omluvení  - viceprezidenti:  

Neomluvení viceprezidenti:   

Přítomní členové KRK: Hejníková, Olšarová, Myslivečková 

 

 

Manažeři seznámili Prezidium CDO se situací na poli grantů a jednání se svazy – NSA, ČUS, ČSTS.  

Po průběžných jednáních s ČSTS došlo ve čtvrtek 7. 1. k další schůzce Evy Vlkové a Davida Nováčka s Prezidentem 
ČSTS Martinem Dvořákem a členy výkonné rady ČSTS v Praze, kde byla nalezena shoda na procesu sjednocení 
sportovního prostředí tanečního sportu. Záměrem je spojení dvou největších tanečních svazů v ČR a vytvoření 
přehledné a jednotné struktury tanečního sportu směrem k institucím. Jednání byla motivována nejen situací 
způsobenou zásahem několika vln pandemie COVID – 19 na český taneční sport, ale také blížícími se Olympijskými 
hrami 2024. 
Ve čtvrtek 14. 1. proběhla schůzka na nejvyšší úrovni mezi CDO, ČSTS a Národní sportovní agenturou, kde jsme byli 
ujištěni (i předsedou Milanem Hniličkou), že NSA tomuto záměru fandí a preferuje ho. Nezávisle na naší iniciativě došli 
představitelé NSA ke stejnému záměru.  
Výhodou bude vytvoření silného svazu s olympijskou disciplínou, členskou základnou přes 20 tisíc členů, a tím i větší 
finanční podporou. Prioritou ČSTS i CDO je zachování vlastní autonomie, tedy budeme hledat finální legislativní řešení 
spojení obou svazů. Předběžně je v jednání model „komorového“ systému.   
V úterý 19. 1. proběhne jednání se zástupci breakingu, kteří připravují sdružení breakové komunity v Czech Breaking 
Alliance. Ta bude součástí společného svazu ČSTS a CDO.  

 

Manažeři informovali Prezidium CDO o jednáních s různými institucemi a organizacemi (NSA, MPO apod.) s ohledem 

na prosazení programu Covid Nájemné pro spolky na jejich hlavní činnost a vůbec podporu našich spolků. Totéž se 

týká jednání o možnosti otevření sportovišť pro tréninkovou činnost. 

 

Jednání je zahájeno v 10:00 hodin a přítomno je 16 
členů Prezidia s celkovou váhou 

hlasu 
100% 

 

USNESENÍ:  

  

  

US/PR/21/01/15/002 

Prezidium CDO schvaluje krizové svolání konference Prezidia CDO.  

- SCHVÁLENO 

 

 

USNESENÍ: 

US/PR/21/01/15/003 

Prezidium CDO pověřuje manažery CDO k dalším jednáním s ČSTS v rámci legislativního řešení spojení 

tanečního sportu. 

- SCHVÁLENO 
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Manažeři seznámili Prezidium CDO s novým projektem CZECH DANCE ENERGY. 

Manažeři seznámili Prezidium CDO s přípravami CDM on-line MČR. 

 

Konference byla ukončena 15. 1. 2021 v 11:40 hod. 

 

Eva Vlková                                                                                                       David Nováček 

 

USNESENÍ: 

US/PR/21/01/15/004 

Prezidium CDO ruší KROK 1 uvedený v Plánu postupu CDM jaro 2021. 

- SCHVÁLENO 


